



雪梨中文學校

SYDNEY CHINESE SCHOOL

NEWSLETTER

校訊

Tel: 0411 049 196 (Saturdays)

Website: www.scs.org.au

13 May 2020 二零二零年五月十三日

Principal Message

校长信息

Dear Parent, 各位家长,

I'm pleased to inform that Sydney Chinese School Google classroom will go-live along with online learning. 我很高兴通知大家，雪梨中文学校谷歌教室将与在线学习一起上线。

Google Classroom is a class-organisation platform that enables teachers to create an online classroom. 谷歌教室是一个课堂组织平台，使教师能够创建一个在线教室。

Teachers can manage all teaching materials that their students need. It also provides a teacher/student friendly way of managing classroom documents, such as

教师可以管理学生需要的所有教材，还提供一种师生友好方式来管理课堂文档，例如

- Make assignments 安排作业
- Make announcements 发公告
- Store classroom materials 储存课堂材料
- Allow students to interact 允许学生互动

All classrooms are already setup under SCS structure and management. Classroom is only available for SCS eligible users. Teacher will communicate and show students how to use google classroom in their lesson this week. Documents are stored on Google Drive and can be edited in Drive's apps, such as Google Docs, Sheets, and so on.

所有教室均已按雪梨中文学校的架构及管理模式设立。教室只供符合资格的雪梨中文学校使用者使用。本周教师上课时将与学生交流并向他们展示如何使用谷歌教室。如文档存储在谷歌驱动器上、可以在驱动器的应用程序中编辑谷歌文档和工作表等。

Junior class teachers could determine whatever suit better as not to create stress or pressure for parents.

低年班教师可以决定那些使用方式适合课程，以免给父母造成压力。

This week you have received an email with SCS account details for access. Please DO NOT forward your account details and password to anyone. I encourage you to read the guide for student and parents "Get Start with Google Classroom" attached which provide step-by-step for login.

本周你们收到一封电子邮件。内有雪梨中文学校账户的详细资料。请不要将你的帐户资料和密码转发给任何人。我鼓励你们阅读为学生和家长提供的指南“从谷歌教室开始”，它提供一步一步的登录步骤。

If you want to get more information about how to use Google Classroom, junior and senior office should provide with information on what services your children will be using and how they will be updating on progress.

如想获得更多有关如何使用谷歌教室的资料，低年组和高年组办公室会提供有关贵子弟将使哪类服务的资料及如何更新进度。

If you have difficulties to login, please contact IT Support. 如有登录困难，请联系信息技术支援

Contact us: 联系我们

Mobile No. 手机号码 : 0411 049 196 (Saturday school hours only) (星期六上课时间内)

Email Account: 电子邮件帐户:

Item 项目	Enquires Type 查询类型	Email account 子邮件账户
1	General Information & Enquires 一般信息和查询	info@scs.org.au
2	Admissions & Enrolment 招生和报名	admissions@scs.org.au
3	Creative Kids Program 创意儿童计划	creativekid@scs.org.au
4	Junior Office (K-Y2) 低年组	junioroffice@scs.org.au
5	Senior Office (Yr3 -10) 高年组	senioroffice@scs.org.au
6	IT Support 信息技术支援	itsupport@scs.org.au

Ms Meggy Sin 洗翠霞

School Principal 校长